

《单词百科:homogeneous是什么意思?homogeneous怎么发音?homogeneous的解释和用法》

英语单词homogeneous是什么意思?homogeneous怎么读?homogeneous怎么发音?简答网为您整理了homogeneous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



homogeneous怎么读

homogeneous的读音:[h m d i n i s]

homogeneous的意思

1、adj.同性质的,同类的;由相同(或同类型)事物(或人)组成的;均匀的;[数]齐性的,齐次的;

homogeneous的相关词组

1、homogeneous carbonizing [化] 均匀渗碳;

homogeneous的近义词

- 1、akin adj.同族的;相似的;同源的;关系密切的;
- 2、comparable adj.类似的;可比较的 ;

homogeneous的反义词

- 1、different adj.有差别的 , 分别的;各种的;与众不同的;

homogeneous的双语例句

- 1、They are homogeneous people.

他们是同类人.

- 2、Fluorescence polarization immunoassay is a homogeneous assay which is rapid, sensitive and environmental.

荧光偏振免疫分析技术是一种均相荧光免疫分析法,具有快速、灵敏和环保等优点.

- 3、Objective To analyze antigenic homogeneous properties of outer membrane protein (OMP) from Salmonella spp.

目的分析沙门菌属外膜蛋白 (outermembraneprotein,OMP) 的抗原同源性.

- 4、Homogeneous nucleation is made possible by statistical fluctuations among molecular aggregates in the vapour.

同质成核作用之所以可能,是由于蒸汽中分子凝聚的统计起伏.

- 5、Educators try to put pupils of similar abilities into classes because they believe that this homogeneous grouping is advisable.

教育学家设法将学生按相近的能力分班,因为他们认为这种按同等水平划分班级的做法是明智的.

- 6、Objective To explore the diagnostic value of quantitative acquisition densitometry (AD) in homogeneous hepatic adiposis.

目的探讨声学密度定量分析技术在均匀性脂肪肝的应用价值.

7、The progress on the research of immobilization of homogeneous catalyst is introduced.

介绍了均相催化剂的固载化研究进展.

8、Homogeneous , strained epitaxial SiGe films on silicon substrates were used.

在硅基板上使用了均匀、应变的外延SiGe薄膜.

9、This product has a smooth joining surface, homogeneous thickness, good resilience and long service life.

经数据处理设计的产品表面平滑连接、厚薄均匀、回弹性能良好且大大提高了使用寿命.

10、So, if you look at it that way, we are a pretty homogeneous group.

因此, 如果从那个角度来看, 我们是个相当一致的群体.

11、We have calculated interatomic charge density overlap integrals of all homogeneous rare gases in this paper.

本文对相同稀有气体原子间电荷密度的重叠积分进行了全面计算.

12、The world of operating systems becomes more and more homogeneous over time.

操作系统的世界在时间期间变成越来越同种.

13、Foam is homogeneous system in that liquid is a continuous phase and gas is dispersing phase.

泡沫是以液体为连续相, 气体为分散相的均匀系统, 是一种密度低、粘滞性较好、有压缩性的非牛顿流体.

14、Even if the lines are initially indented differently, this recipe makes their indentation homogeneous.

即使各行原先的缩进不同, 这个配方也会使它们的缩进变得一致.

15、Diesel compared to a more homogeneous mixture, and more complete combustion.

柴油相比, 混合气更均匀, 燃烧也更完全.

16、The region under investigation is extremely in homogeneous in topography.

所研究的地区在地形上很不均匀.

17、We shall be concerned essentially with homogeneous reactions.

我们将主要涉及均相反应.

18、In this paper, the effects of modifiers on homogeneous hydrogenation catalysts of benzene have been shown.

本文论述了调节剂对苯加氢均相催化剂性能的影响.

以上是简答网为您整理的homogeneous怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于homogeneous的用法、homogeneous的释义、homogeneous的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/homogeneous>

